
Grønlandsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 6. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

GRU alm. del

Spørgsmål 115
I finanslovsforslaget for 2022 lægger Regeringen op til, at Skoleskibet Georg Stage kun 
får midler til ét årligt togt. Det til trods for fortsat høj efterspørgsel, en høj gennemførelses-
procent og en beskæftigelsesgrad på næsten 100 pct. efter endt søfartsuddannelse. Vil 
ministeren oplyse, om det er Regeringens holdning, at ét årligt togt er fyldestgørende i 
forhold til den succes søfartsuddannelsen oplever? Vil ministeren herudover oplyse, om 
Regeringen vil overveje at hæve støtten til Georg Stage således, at der er midler nok til to 
årlige togter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Aaja Chemnitz Larsen (IA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Aaja.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Aaja Chemnitz Larsen
formand

1/1

Grønlandsudvalget 2020-21
GRU Alm.del - Spørgsmål 115

Offentligt


